



Date: 17/11/2019

التاريخ: 2019/11/17

Ref: L/C/5/171119

الإشارة: م و/د ق / 171119/5

Dear; Shareholders

السادة / مساهمي شركة المستثمر الوطني الكرام،،

**Subject: List of Candidates for The National Investor PrJSC 's (the "Company") Board of Directors Membership**

الموضوع: قائمة المرشحين لعضوية مجلس إدارة شركة المستثمر الوطني ش.م.خ ("الشركة")

Greetings;

تحية طيبة و بعد،،

With reference to the above mentioned subject, kindly find below the list of candidates nominated for the Company's Board of Directors membership, which will be presented to TNI's upcoming AGA on Thursday 21<sup>st</sup> November 2019. Additionally please find attached a table that summarizes each candidate's qualifications and experience.

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، نرفق أدناه قائمة المرشحين لعضوية مجلس إدارة الشركة والتي سيتم عرضها على المساهمين للتصويت خلال اجتماع الجمعية العمومية المقرر انعقاده يوم الخميس الموافق 21 نوفمبر 2019. كما نرفق طيه نبذة عن المرشحين وسيرهم الذاتية.

SN	Candidate name	Nationality
1.	Mr. Abdulla Mohamed Ali Ghanem Almazrui	UAE
2.	Mr. Mohammed Abdulla Alqubaisi	UAE
3.	Mr. Saeed Mohamed Hasan Almasoud	UAE
4.	Mr. Tariq Khalil Dawood Badran Al Karaeen	UAE
5.	Mr. Ahmed Mohamed Mohamed Ali Alhameli	UAE
6.	Mr. Madhav Vithal Nayak	Indian

م	اسم المرشح	الجنسية
1.	السيد/ عبد الله محمد علي غانم المزروعى	إماراتي
2.	السيد/ محمد عبد الله جمعة القبيسي	إماراتي
3.	السيد/ سعيد محمد حسن المسعود	إماراتي
4.	السيد/ طارق خليل داود بدران القراعين	إماراتي
5.	السيد/ أحمد محمد محمد الهاملي	إماراتي
6.	السيد/ ماداف فيثال نياك	هندي

Best regards;

وتفضلو بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Yasser Geissah  
Chief Executive Officer



ياسر جعيصه  
الرئيس التنفيذي

**Mr. Abdulla Mohamed Ali Ghanem Almazrui**

السيد/ عبد الله محمد علي غانم المزروعى

Mr. Almazrui holds a Bachelor of Arts from Chapman University in the USA. He is the Chairman of Emirates Insurance Company, Aramex, Al Mazrouei Holding Company, Board Member of Investcorp and DEPA Limited and Member of the Advisory Board of Harvard Business Review Arabia. Mr. Almazrui has a long distinguished career in various fields, he held several senior positions in advisory boards and leading companies, Mr. Almazrouei held the position of the Chairman of The National Investor until 2018.

حاصل على بكالوريوس في الآداب من جامعة تشابمان من الولايات المتحدة الأمريكية. هو رئيس مجلس إدارة شركة الإمارات للتأمين، وشركة أراميكس وشركة المزروعى القابضة وعضو مجلس إدارة انفسكوروب وديبا المحدودة وعضو المجلس الاستشاري لمجلة هارفارد بزنس ريفيو العربية. تقلد السيد عبد الله المزروعى العديد من المناصب العليا في مجالس استشارية وشركات رائدة في عديد المجالات كما شغل منصب رئيس مجلس إدارة شركة المستثمر الوطني لغاية 2018.

**Mr. Mohammed Abdulla Alqubaisi**

السيد/ محمد عبد الله جمعة القبيسي

Mr. Alqubaisi holds a Bachelor of Science in Computer Engineering from the University of Texas at Austin; he is currently the Chairman of Finance House, and serves on the boards of various UAE and GCC based public and private companies. He has a distinguished career in banking and finance within UAE, WAS Deputy Chief Executive Officer of Abu Dhabi Islamic Bank and served for 10 years at NBAD where he headed the bank's domestic, international and capital markets operations. Mr. Alqubaisi also served on the Board of several leading institutions including The National Investor where he held the position of the Vice Chairman until 2018.

السيد محمد القبيسي حاصل على بكالوريوس العلوم في هندسة الكمبيوتر من جامعة تكساس في أوستن. يشغل حاليًا منصب رئيس مجلس إدارة دار التمويل ، وهو عضو في مجالس إدارة العديد من الشركات العامة والخاصة في الإمارات ودول مجلس التعاون الخليجي. يتمتع بشركة في مجال الخدمات المصرفية والمالية في الإمارات العربية المتحدة ، نائب الرئيس التنفيذي لبنك أبوظبي الإسلامي ، وعمل لمدة 10 سنوات في بنك أبوظبي الوطني حيث ترأس عمليات السوق المحلية والدولية وأسواق رأس المال بالبنك. كما عمل السيد القبيسي في مجلس إدارة العديد من المؤسسات الرائدة بما في ذلك المستثمر الوطني حيث شغل منصب

**Mr. Saeed Mohamed Hasan Almasoud**

السيد/ سعيد محمد حسن المسعود

MBA degree from the American Graduate School of International Management (Thunderbird) in Phoenix, Arizona, USA. Has over 30 years of diverse international banking experience. Since 2005 he formed his own general banking consultancy company.

حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال من كلية الدراسات العليا في الإدارة الدولية (ثندربيرد) في فينيكس، أريزونا، الولايات المتحدة الأمريكية. لديه أكثر من 30 عامًا من الخبرة المصرفية الدولية المتنوعة. منذ عام 2005 قام بتشكيل شركته الخاصة للاستشارات المصرفية العامة.

**Mr. Tariq Khalil Dawood Badran Al Karaeen**

السيد/ طارق خليل داود بدران القراعين

Mr. Tariq is a member of the certified public accountant from Ireland and a fellow certified public accountant through association of CPAs of UK; and a through Montana Society of CPAs of USA. Mr. Badran has over 14 years of local and international experience in the financial investment industry, banking and financial services. He held the position of CEO in Al Ain Capital, Deputy General Manager in Abu Dhabi Financial Services and NBAD, Executive Manager at Dubai

عضو محاسب معتمد من أيرلندا وزميل محاسب عام معتمد من خلال جمعية المحاسبين القانونيين في المملكة المتحدة؛ ومن جمعية مونتانا للمحاسبين القانونيين في الولايات المتحدة الأمريكية. لدى السيد طارق بدران خبرة محلية ودولية تفوق 14 عامًا في مجال الاستثمار المالي والخدمات المصرفية والمالية. شغل منصب الرئيس التنفيذي في العين كابيتال، نائب المدير العام في أبوظبي للخدمات المالية وبنك أبوظبي الوطني كما شغل منصب مدير تنفيذي في بنك دبي التجاري.

---

Commercial Bank.

---

**Mr. Ahmed Mohamed Mohamed Ali Alhameli**

السيد/ أحمد محمد محمد الهاملي

Mr. Alhameli is currently working as a Senior Associate at Mubadala Investment. Prior to that Mr. Alhameli worked as the General Manager for Global Premier General Trading and as Analyst at International Petroleum Investment Company (IPIC). He holds Bachelor of Business Administration and Management from California State University- San Bernardino and passed the CFA Level II/ CFA Institute.

يعمل السيد احمد الهاملي حاليًا كمساعد أول لدى شركة مبادلة للاستثمار. وقد عمل قبل ذلك كمدير عام لشركة جلوبال بريميمير جينيرال تريدينغ (الصناعات المشغلة أليا) ومحلل في شركة الاستثمارات البترولية الدولية (IPIC). وهو حاصل على بكالوريوس في إدارة الأعمال والإدارة من جامعة ولاية كاليفورنيا - سان بيرناردينو ، كما اجتاز CFA المستوى الثاني / معهد المحللين الماليين المعتمدين.

**Mr. Madhav Vithal Nayak**

السيد/ ماداف فيثال ناياك

Mr. Madhav is currently responsible for investments and general management at Al Nasser Investments. His role with the group of Al Nasser Holdings involved since 1998 auditing, advisory, investment management, financial operations and consulting with varied functional experience in diverse industries. He is a Chartered Accountant and holds a Master's degree in Commerce and Certified Internal Auditor (CIA), Certified Information System Auditor (CISA) and Certified Fraud Examiner (CFE).

السيد ماداف هو مسؤول حاليا عن الاستثمارات والإدارة العامة في شركة الناصر للاستثمار. وهو مسؤول عن استراتيجية نمو الشركة داخل المنطقة في أسواق رأس المال. دوره مع مجموعة الناصر القابضة شمل منذ عام 1998 التدقيق والاستشارات وإدارة الاستثمار والعمليات المالية والاستشارات مع الخبرة الوظيفية المتنوعة في مختلف الصناعات. وهو محاسب قانوني ويحمل درجة الماجستير في التجارة ومدقق داخلي معتمد (CIA) كما انه مدقق نظام معلومات معتمد CISA ومفتش تحيل معتمد (CFE).